
 

Schriftelijke vragen        
Reg. Nr. 2025-09 
 
Datum:   27-03-2025  
Van:  Joke Grotenhuis (Dorpspartij CDA 

Heerde 
 

Aan: College   
Onderwerp: Overlast (hangjongeren) rondom park 

bij Rehoboth 
 

Datum beantwoording: 16-04-2025  
Behandeld in college van:  22-04-2025  
   
  

 
 
Toelichting 
Onlangs ontving onze fractie verontrustende signalen van managers en medewerkers van het 
zorgcentrum Rehoboth. Het betreft bedreiging en intimidatie door hangjongeren die zich ophouden 
in en rondom het park van wooncentrum Rehoboth. Deze jongeren hangen ook rond op het privé 
terrein van Rehoboth. Dit zorgt voor een onveilig gevoel.  
Tijdens ons werkbezoek werd duidelijk, dat de bewoners dagelijks uitzicht hebben op overlast 
gevende jongeren, die zich ophouden op het privé terrein van het zorgcentrum.  
Ook in de avond, voelt de omgeving onveilig aan voor bewoners en zeker ook voor medewerkers, 
die na hun dienst naar de bushalte moeten lopen. Daar zijn ook incidenten over bekend, zoals het 
gooien van o.a. vuurwerk en andere voorwerpen naar het gebouw als wel naar personen. 
Als fractie maken wij ons hier grote zorgen om. 
 
Graag de volgende vraag/vragen schriftelijk beantwoorden: 

1. Bent u bekend met signalen van meldingen van overlast rondom het park van Rehoboth? Zo 
ja, kunt u ook aangeven hoeveel meldingen? 

2. Welke maatregelen treft u als gemeente, bijvoorbeeld het inzetten van BOA’s in 
samenwerking met de politie? Indien het geven van prioriteit noodzakelijk of gewenst is, is 
dat dan ook mogelijk? 

3. Welke rol kunnen daar onze jongerenwerkers in spelen om overlast tegen te gaan? 
 
Onze fractie heeft vaker aangedrongen op het realiseren van plekken voor ontmoeting van jongeren 
in zowel Heerde als Wapenveld. Tijdens de commissievergadering van afgelopen maand hebben wij 
gevraagd naar de voortgang v.w.b. de ontwikkeling van een ontmoetingsplek voor jongeren in 
Heerde. Het college heeft toegelicht dat hierover rond 6 mei een voorstel in het college wordt 
behandeld. Aanvullend hebben wij ook een vraag over de locatie in Wapenveld. 
 

4. De locatie in Wapenveld blijkt bij navraag nog steeds niet beschikbaar te zijn vanwege een 
verbouwing. Kan het college aangeven wanneer deze jongerenplek, Kanaaldijk 81, wordt 
geopend? 
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Met vriendelijk groet, 
 
Namens de Dorpspartij CDA Heerde 
Joke Grotenhuis 
 
Antwoord 

1. De signalen zijn bij ons bekend, echter zijn er in de afgelopen maanden zeer weinig 
meldingen bij ons binnengekomen met betrekking tot jeugdoverlast. Deze week gaat er een 
brief naar omwonenden van het Stationspark en Rehoboth om ze op te roepen meldingen te 
doen, zodat we meer inzicht krijgen in de aard, duur en omvang van de overlast en hier 
strategisch op in kunnen zetten met het “Overlastnetwerk”.  

2. Sinds oktober hebben we een zogeheten “Overlastnetwerk” (volgens het 7-stappenmodel van 
het CCV) opgezet, waarin politie, boa’s, jongerenwerk en adviseur OOV maandelijks bij 
elkaar komen en de ontwikkelingen rondom overlastgevende groepen bespreken. De jeugd 
heeft de hoogste prioriteit van de boa’s. In de afgelopen maanden is er veel ingezet op de 
jeugd uit de anonimiteit halen, waarschuwen, huisbezoeken bij minderjarige jeugd en 
wanneer er al veelvuldig gewaarschuwd is, werd er bekeurd. Op deze voet blijven we verder 
gaan, met hopelijk op korte termijn de jongerenwerkers er op volle kracht bij. 

3. Op dit moment hebben we één jongerenwerker in de gemeente Heerde, die zowel het 
locatiegebonden jongerenwerk in de jongerencentra van Heerde als Wapenveld moet 
verzorgen. Zij kan hierdoor een zeer beperkte rol spelen als het gaat om overlastgevende 
groepen in de openbare ruimte. Om het jongerenwerk weer op volledige sterkte te krijgen, is 
een aanbestedingstraject doorlopen. Travers is hieruit de gekozen partij. Op dit moment 
loopt er een werving- en selectieprocedure voor jongerenwerkers in de gemeente Heerde. Zij 
gaan zowel het locatiegebonden jongerenwerk doen, als het straathoekwerk.  

4. Er is nog geen officiële opening geweest van het jongerencentrum aan de Kanaaldijk in 
Wapenveld. Deze volgt wanneer Travers start met het jongerenwerk. Het is aan Travers hoe 
ze het jongerenwerk op die locatie precies vorm gaan geven. We hebben dan wél de 
mankracht om het goed neer te kunnen zetten. Met de beperkte capaciteit op jongerenwerk 
op dit moment, vinden er aan de Kanaaldijk sinds het najaar de volgende activiteiten plaats: 
- 1 op 1 gesprekken met jongeren, vrijwilligers en ouders; 
- Er komen kleine groepen samen in de ruimte of op het terrein (Amnesty-project is daar 

een voorbeeld van); 
- Tijdens grote activiteitenprogramma’s zoals zomer- en kerstvakantie, organiseren we 

activiteiten voor jeugd in Wapenveld. 
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